
Pan Bogusław Dębski: 

 „ Ponieważ są rozbieżne sygnały i opinie na temat tego co robi PKS, chodzi o 

starania w zakresie współfinansowania przejazdów. Tutaj Pani Przewodnicząca 

Kaufman-Suszko wspomniała, że są likwidowane przejazdy. Ja bym prosił o 

przekazanie zestawienia, do których gmin i samorządów zwracano się o to, 

żeby współfinansowały te nierentowne przejazdy i jaki był skutek tego 

wszystkiego. Łatwo przerzucać  na nas tutaj pewne sprawy, kiedy samorządy 

lokalne nie bardzo  się kwapią czasami współfinansować. Mnie interesuje jakie 

są wpływy z tego tytułu umów i czy w ogóle są i czy do wszystkich tam, gdzie 

było zagrożenie likwidacji spółka się zwróciła?” 

 


